
PÖYTÄKIRJA 
   
   
Merituulen koulu korjaushanke   
Seurantatyöryhmän kokous nro  8 
   
Aika    Torstaina 23.10.2014 klo 15.00 
Paikka     Merituulen koulu, Urheilutie 3  (huom. paikka!)    
Läsnä Mika Rytkönen (pj.), Sivistyslautakunnan suomenkielisen jaoston puheenjohtaja 
 Pekka Kiho, Vanhempainyhdistys MEvy ry:n edustaja (Mikko Lehdon varajäsen) 
 Peter Siggberg, Yhdyskuntateknisen lautakunnan puheenjohtaja 
 Mårten Viljanen, Projektipäällikkö 
 Satu Suonpää (siht.), Merituulen koulun rehtori  
  
Poissa Kristian Westerholm, Sivistyslautakunnan puheenjohtaja 
 Kerstin Lindqvist, Terveystarkastaja 
  
 
   
1 § Kokouksen avaus   

Puheenjohtaja Mika rytkönen avasi kokouksen klo 15.05. 
   
2 § Edellisen kokouksen pöytäkirja  
   Edellisen kokouksen pöytäkirja hyväksyttiin. 
   
3 § Hankkeen tilanne ja aikataulu, Mårten Viljanen 

Uudisrakennus: 
 Rappaustyöt jäljessä, väliseinät etuajassa, koko hanke aikataulussa 
 Kosteusmittauksia tehdään rakenteiden lämmittyä 

 
Saneerauspuoli:  
 Uusista laatoista tehty kosteusmittauksia, tulos kuiva, pöytäkirjat saatavilla 
 Salaojista on tehty koekuoppa, hyväksytty. Salaojat on aiemmin kuvattu ja 

vaaitettu. Pöytäkirjat saatavilla. 
 Tiiveysmittauksia (kaasulla tehtäviä mittauksia) tehty 8 kpl, jäljellä 1 kpl. 

Puutyösalin seinän osalta tehtiin korjausta, ja mittaus tehdään uudelleen 
(tiiveysmittaukset: Vahanen, kosteusmittaukset: L-U Rakennus). 

 IV-kanavien koeponnistukset on tehty. Vuodot löytyneet venttiilien liitosten 
kohdalta. Korjaukset aloitettu. 

 Katolla oleva raitisilmasäleikkö: Korjaus suunniteltavana. 



 Keittiö: Seinärakenne tarkistetaan ja korjataan asianmukaiseksi samanaikaisesti, 
kun lattia korjataan. 

 Ulkokatosten päällä olevat lasit poistetaan, katokset tehdään laudoituksella ja 
kattohuovalla. 

 Kaikki ulkoseinien villat on vaihdettu. Kellarissa polyuretaanilevyt, 1. kerroksessa 
villat. 

   
 

4 § Seurantatyöryhmän jäsenille tulleita kysymyksiä 
Vanhempainyhdistyksen edustaja Pekka Kiho esitti hänelle tulleita kysymyksiä: 
Miten käytön aikainen seuranta on tarkoitus järjestää? 
Tutustuttiin Esko Sistosen lähettämään aineistoon ja tarjoukseen sisäilman 
seurannasta käytön aikana. Esitetään yhdyskuntatekniselle lautakunnalle 
käsiteltäväksi Esko Sistosen lähettämä tutkimustarjous.  
Seurantatyöryhmä suosittaa, että koulun sisäilmaa seurataan jatkossa käytön aikana. 
 
Mistä löytyvät pyydetyt pöytäkirjanotteet? 
Hankkeeseen liittyvät pöytäkirjat tarjouskilpailuista yms. ovat nähtävillä kunnan 
teknisessä toimistossa. 
 
Radonmittausten tilanne? 
Lisärakennukseen on tehty radonputkisto. Korjauspuolen osalta radonmittauksesta 
on keskusteltu kevään 2014 kokouksessa. Tällöin on mainittu, että mittaus tehdään 
marras-helmikuun välisenä aikana. Muistutetaan kunnan teknistä toimea 
radonmittauksen järjestämisestä.  
 
Kysymykset – vastaukset vanhempainillan jäljiltä, mistä löytyy kysymys/ vastaus-
palsta? Muutamaa kysymystä lukuun ottamatta vastaukset löytyvät 
seurantatyöryhmän pöytäkirjoista. Puuttuvat kysymykset/ vastaukset viedään koulun 
nettisivulle (Satu Suonpää). 
 
Koulukirjaston kirjojen ja muun irtaimiston/ tarvikkeiden puhdistus ja käyttö? 
Rehtori on lähettänyt terveysviranomaisille kysymyksen ja ohjepyynnön 
koulukirjaston ja muun puhdistamattoman irtaimiston osalta. Toimitaan 
terveystarkastajalta tulevan ohjeen mukaisesti. 
 
Loppusiivous ja pölyttömäksi siivous, Kuka tekee? 
L-U Rakennus vastaa rakennuksen loppusiivouksesta. Pöyttömäksi siivous tehdään 
loppusiivouksen jälkeen. Tämän tekijää ei ole vielä valittu. Vahanen valvoo 
pölyttömäksi siivousta.  
 



Käyttäjäkoulutus rakennuksessa, esim. reikien teko seinään, Kuka kouluttaa, kenet 
koulutetaan? 
Huoltohenkilöstö ja koulun henkilökunta koulutetaan ennen muuttoa taloteknisissä 
asioissa .  
 
Seurantatyöryhmän toiminta remontin valmistuttua?  
Seurantatyöryhmä esittää, että ryhmän toiminta jatkaa remontin valmistuttua ja 
koulun muutettua uusiin tiloihin. Kokoontuminen esim. vuonna 2015 2 kertaa 
lukukaudessa ja jatkossa 1 kerta lukukaudessa. 

 
 
5 § Tiedottaminen 

 Vanhempainyhdistyksen hallitus kutsutaan tutustumaan työmaahan. Pekka Kiho 
on yhteydessä Mårten Viljaseen ajankohdan sopimiseksi.  

 Koulun henkilökunta tulossa tutustumaan tiloihin ja suunnittelemaan tilankäyttöä 
yms. 

 Näkyvyys tiedotusvälineissä harjakaisten yhteydessä: Paljon näkyvyyttä. osin 
onnistunutta, osin epäselvää homeen löytymisestä tiedottamisen osalta. Hanke 
on edennyt sujuvasti, positiivista tiedotettavaa ja esilläoloa on tärkeä pitää yllä. 

 Tiedotetaan huoltajia Wilmassa projektin aikataulusta. 
  
  

6§  Muut asiat  
Muita asioita ei tullut esille. Seurantatyöryhmä teki kierroksen työmaalla. 
 
 

7§ Kokouksen päättäminen 
Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 16.25. 


